
 
 

Referat Vårmøte Alpint, digitalt 27.05.2021 
 

Til stades: Anders Engeland, Hans Christian Amundsen, Peder Felde, Per Asbjørn Felde, Signe 

Marie Haugen, Elisabeth Sætren, Roger Ellingsrud, Cato Vik, Vidar Taklo, Kåre Hetle, Magne 

Hofslundsengen, Fabian Bergqvist, Nina Munthe Olsen, Atle Hamar. 

 

SAK 1: Godkjenning og innkalling og saksliste 

Innkalling og saksliste ble godkjent. 

 

SAK 2: Val av referent 

Nina Munthe Olsen ble valgt til referent 

 

SAK 3: Evaluering av sesongen 2020-2021 

Se presentasjon. 

• Per Asbjørn startet med å si at det igjen har vært en spesiell sesong, med forholdsvis lavt aktivitet 

i krinsregi. Det har imidlertid blitt drevet et godt rekrutteringsarbeid i de fleste klubbene. FIS-

løperne har prestert veldig godt, og potensialet er godt og de kan nå langt.  

• En god haust- sesong med Kristina og Bjørnar som trenere. 

• De planlagte barmarkssamlingene i høst hadde få påmeldte og kan skyldes kollisjon med 

konfirmasjon og annen idrettsaktivitet som fotball. 

• Ski samlinger på Ål ble avlyst.  

• Onsdagstreningene i Jølster samling bra med løpoere, og ingen datt av i løpet av sesongen. 

• Samtidig er vi ikke mange aktivte, og det gjør det enda mer nødvendig med foreldrebistand ved 

felles treninger mv 

• Har fått gjennomført KM i alle disipliner med unntak av fart. Stor fleksibilitet i klubbene og 

endringer har skjedd på kort varsl. 

• Telenor og Landsfinalen var tenkt gjennomført på Juvass i sommer, men begge er avlyst.  

• Stor takk til Roger Ellingsrud som har lagt ned en formidabel innsats for å få til godt samarbeid 

med klubber og anlegg. 



 
• AK får skryt for at de klarer å hive seg rundt fort både med flytting av arrangement og å gi 

informasjon. Det blir viktig å at nytt AK lærer av og tar med seg videre. 

SAK 4: Sportslege rammer sesongen 2021-2022 

Se presentasjon. 

• Status er at det er vanskelig å få kvalitet på noe i egen regi, og henger sammen med usikkerhet 

rundt hvor mange som vil delta, og at vi også i utgangspunktet er få løpere. 

• Ved vår og høst-aktiviteter på ski er vi avhengig av hjelp – det krever mye å reise, og slik det er nå 

så har vi ikke nok hender til å gjøre dette i egen regi. 

• Aktuelle samarbeidspartnere er Møre for U-16, som kun har kapasitet til denne årsklassen, og 

ARA for de øvrige årsklassene. sistnevnte er lett å forholde seg til da de lager samlingsplaner for 

4-5 mnd fram i tid. Pris kr 750 per løper per dag. 

• Det er et ønske om å ha et par samlinger – gjerne en ski og en barmark hvor man tenker bredde 

og med nedre grense på U-8. Og hvor man bor og trener sammen. Skape fellesskap og vennskap 

er viktig for å få utøverne til å fortsette. 

• Vær obs på at man ikke «presser» på for tidlig i gruppa U-8. Her må man se på lavterskel slik at 

man ikke brenne ut foreldre for tidlig både med forventninger og kostnader. 

• Barmark 

o Her egne ressurser lokalt som kan gjennomføre dette. 

o ikke stor interesse for dette på denne siden av sommeren.  

▪ Innspill om å lage konkurranse hvor tema er å besøke flest mulige fjelltopper i 

løpet av sommeren. Og med premie den til som har vært på flest topper.   

o Ønske om å arrangere barmarksamling på Sandane igjen. Disse oppleves som både 

sosialeog lavterskel. 

o Breim bidrar gjerne for å få dette til. Disse samlingene var sosiale og en viktig arena for 

og møtes og å bli kjent. 

SAK 5: Rekrutteringsarbeid/trenarkurs 

• Rekrutteringsarbeid 

o Som nevnt innledningsvis jobbes det bra med rekruttering på lavere nivå.  

o Men få av disse er særlig mobile utover å stå i eget anlegg. I år ha det vært ca 30 

påmeldte på krinsrenn.  



 
o Det kom innspill på at det er viktig å lage miljø, og gjerne starte med U-8. Få til det 

sosiale både for barn og voksne. Ikke så viktig at de ikke reiser utenfor eget anlegg, 

men bør prøve å selge inn å delta kretsrenn nært sitt eget anlegg. 

o En utfordring er tidlig start på renn, da anlegget ikke ønsker at det skal komme i 

konflikt med andre brukere av anlegget – det er ikke rekrutteringsvennlig å måtte 

dra hjemmefra kl 0600.  

o Derfor viktig at man har god dialog med eget anlegg slik at man kan ta dette med 

starttidspunkt opp til diskusjon og få forståelse for senere oppstart. 

• Trenerkurs 

o AK ønsker flere trenere, og har gjort vedtak på å dekke trenerutdanning for de som 

ønsker å være trener i lokal klubb.  

o Krav om at man stiller opp for klubben i etterkant. 

o Bonus om vi kan benytte disse trenerkreftene i kretsregi 

 

SAK 6: Leige av utstyr frå klubbar til krinssamlingar 

Se presentasjon. 

• Har hatt avtale med Jølster de 2 siste sesongene, og kompenseres med kr 5 000. Men Jølster 

ønsker ikke å inngå ny avtale. 

• Det er ikke aktuelt at kretsen kjøper eget utstyr 

• Innspill om at man betaler klubben mer samling. Det er grunn til å tro at ved å kjøpe 

samlingsplasser hos ARA så vil dette behovet bli mindre.  

• Nye AK får da dette med seg i sitt arbeid med å avklare dialog med klubber og sette en 

leiesum. 

 

SAK 7: Rammer for Terminliste 2021-2022 

Se presentasjon. 

Kun rammer som blir presentert i dette møtet, da erfaringen har vist at forslag til en plan 

allerede på dette tidspunktet innebærer mye dobbeltarbeid.  



 
• Få kommentarer til rammene, men ble stilt spm til 2 renn per dag – konkluderer med at det må 

være praktisk mht rigging, og så vil også snøforhold være avgjørende for om dette er mulig. Og 

på den måten sparer man en reisedag. 

SAK 8: Økonomi/ marknad 

Se presentasjon. 

• Marknad 

o Det er gjort et godt stykke arbeid med å videreføre avtaler med nåværende sponsorer, 

som alle er med videre, med unntak av Sparebanken Vest hvor det pågår et arbeid og 

hvor Atle Hamar deltar i disse forhandlingene.  

• Økonomi 

o I utgangspunktet skal regnskapet gå i 0, og det er ikke et mål og å ha store overskudd. 

o Pga Covid -19 er tilfelle i 2020 at vi har et litt for stort overskudd enn ønskelig. Og som 

skyldes at mange arrangement ble avlyst, herunder både hovedlands og Telenor.  

o Til sammen har kretsen en EK på kr 500 000. 

o Det betyr ikke at vi skal sløse, men det bør være rom for å være noe mer rause for 

mellomklassen, som har ofret mye disse 2 sesongene.  

o Det blir også nevnt at det er godt vi har litt penger som vi kan bruke når samfunnet åpner 

opp igjen. 

 

EVENTUELT 

• Dekking av representasjon for FIS-løpere 

• Dekking av flere renn for FIS-løpere 

o Til disse 2 pkt kom det opp flere innspill som AK må ta med seg i sin diskusjon mht til 

hvordan man skal håndtere dette. Det var imidlertid bred enighet om at det bør være 

rom for å dekke noe mer enn man gjør i dag, og at det gjerne bør være noenlunde 

rettferdig 

▪ AK bør gjerne sette av en egen pott som utøverne kan søke om midler fra, for 

eksempel til deltagelse i ungdoms-OL, EuropaCUP og ellers deltagelse i andre 

større mesterskap. 



 
▪ Bør heller dekke startkontingent enn å dele ut penger til representasjon. 

Sistnevnte innebærer gjerne at man får en god del utstyr, og det er en bonus i 

seg selv. 

▪ Hva med å dele ut en like krone-sum til våre FIS-løpere hvert år, til dekking av 

startkontingent og evt deltagelse på større arrangement.  

▪ Ble også stilt spørsmål til klubbenes praksis. Det kom fram at noen dekker 

startkontingent mens andre ikke. Bør AK ta ansvar for en lik praksis? 

• Nytt fra kommande høst; Skiutviklar 

o Per Arbjørn nevner at Utdanningskontoret er lagt ned i skiforbundet. Og at man nå 

jobber med et nytt konsept – Skiutvikler. Det skal ansettes 4-5 stk på fulltid med tilhold 

på ulike steder i landet, med oppstart fra høsten, og som vil få ansvar for; klubbutvikling, 

trenerutvikling og foreldrekurs. Mer info om denne rollen vil bli gitt på Skitinget 

o Blir viktig at nye AK setter seg inn i hva denne rollen er og hvordan vi kan utnytte dette til 

best for vår krets. 

• Roger nevner det har kommet invitasjon til å delta på samling som arrangeres av Lukas Bråten i 

Skihallen på Lørenskog. Dette går av stabelen allerede i uke 24 og 25. Målgruppe er 12-14 år. 

Interesserte kan ta kontakt med Roger snarest. 

• Ny adm.sjef i kretsen etter Ingrid Narum – Kennet Dvergedal, mer om han finner du her; Ny 

adm.sjef i skikrinsen (skiforbundet.no) 

• Oppfordring om at klubbene betaler kontingenten for sine deltagere på renn. Skaper unødvendig 

bry for klubben som arrangerer renn når man må purre opp enkeltpersoner. 

o Forslag om at man tar dette inn i innbydelsen til de ulike rennene. 

 

Ref.  

 
 

https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2021/5/ny-adm.sjef-i-skikrinsen/
https://www.skiforbundet.no/sogn-og-fjordane/nyhetsarkiv/2021/5/ny-adm.sjef-i-skikrinsen/

